
UCHWAŁA NR LXI/69/2018
RADY MIASTA SKARŻYSKA-KAMIENNEJ

z dnia 27 września 2018 r.

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów

Na podstawie art. 18 ust.2 pkt. 8, art.40 ust.1 i art. 42  ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2018 r., poz. 994 ze zm.) oraz art. 19 pkt. 1 lit. f i pkt. 3 ustawy z dnia 
12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych (tekst jednolity Dz. U. z 2018 r., poz. 1445 ze zm.) 
uchwala się co następuje:

§ 1. Uchyla się Uchwałę Nr XXIX/84/2012 Rady Miasta Skarżysko-Kamienna z dnia 25 października 
2012 r. w sprawie opłaty od posiadania psów.

§ 2. Wykonanie powierza się Prezydentowi Miasta Skarżyska-Kamiennej.

§ 3. Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego.

§ 4. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia, nie wcześniej jednak niż z dniem 
1 stycznia 2019 r.

 

Przewodniczący Rady Miasta 
Skarżyska-Kamiennej

Leszek Golik
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Uzasadnienie

Przepis art. 18a ustawy z dnia 12 stycznia 1991r. o podatkach i opłatach lokalnych (Dz. U. z

2018r., poz. 1445 ze zm.) w brzmieniu obowiązującym od 1 stycznia 2008r. dał radzie gminy

możliwość wprowadzenia opłaty od posiadania psów na swoim terenie. Powyższa opłata nie jest

opłatą obligatoryjną.

Rada Miasta Skarżyska-Kamiennej korzystając z tego uprawnienia Uchwałą Nr

XXVIII/107/2008 w dniu 30 października 2008r. wprowadziła na terenie miasta Skarżyska-

Kamiennej opłatę od posiadania psów.

Niestety, nie każdy mieszkaniec naszego miasta zgłasza do urzędu fakt posiadania psa – więc w

efekcie opłatę wnosiły tylko osoby, które psa zgłosiły. W 2017 i 2018 roku do opłaty dobrowolnie

zgodnie z obowiązującą uchwałą zgłosiło się łącznie 5 osób.

Wśród osób które zarejestrowały psy dużą część stanowią osoby, które z opłaty są zwolnione

dzięki obowiązującym przepisom np. osoby niepełnosprawne, osoby w wieku powyżej 65 lat

prowadzące samodzielne gospodarstwa domowe – z tytułu posiadania jednego psa, osoby

posiadające umowę adopcyjną.

Z przeprowadzonej analizy wynika, iż systematycznie zmniejsza się ilość zgłoszonych psów do

opłaty, z ilości z ok. 500 w 2015 roku spadła do 270 w 2017 roku, co przekłada się na spadek

wpływów, a koszty prowadzenia rejestru i windykacji wzrastają.

Z uwagi na powyższe oraz nie mając możliwości weryfikowania faktu posiadania czworonoga

przez mieszkańców, postanawia się zrezygnować z pobierania tej opłaty.
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